

**Opting Out from Receiving System Login or Trade Notifications for
Internet Trading Services and Facilities**

選擇拒絕接收互聯網服務及設施的系統登入或交易通知

致： 永豐金證券（亞洲）有限公司（「貴 公司」）
To: SinoPac Securities (Asia) Limited (the “Company”)

Account No
帳戶號碼： _____

I/We am/are the account holder(s) of the captioned account and using the Internet Trading Services and Facilities provided by the Company.

本人/吾等為上述帳戶的持有人，並現正使用貴 公司提供的互聯網服務及設施。

I/We hereby agree to opt out from receiving **EITHER ONE*** of the following notifications for Internet Trading Services and Facilities:

本人/吾等同意選擇拒絕接收以下**其中之一項***互聯網服務及設施的通知：

- System Login Notifications 系統登入通知
 Trade Notifications 交易通知

* Client may only opt out either one of the above notifications according to the relevant guideline laid by Securities and Futures Commission.

根據證券及期貨事務監督委員會頒布的相關指引，客戶只能選擇拒絕接收以上其中之一項通知。

I/We understand and acknowledge that:

本人/吾等明白及確認：

1. The opting out shall take effect on the next trading day after the Company receives this form duly completed and signed by me/us.
此選擇將會於在貴 公司收到由本人/吾等妥為填寫及簽署之本表格後的下一個交易日生效。
2. Sending system login notifications and trade notifications is an additional measure to improve the security of my/our use of the Internet Trading Services and Facilities of the Company for the proposes of facilitating timely prevention and detection of fraud, suspicious or unauthorized transactions/activities, potential malware, online threats, trading or system errors. Opting out from receiving system login notifications or trade notifications from the Company may cause above benefits be compromised. I/We shall be fully responsible and liable for all consequences arising from or in connection with opting out from receiving system login notifications and trade notifications from the Company.
發送系統登入通知及交易通知為提高本人/吾等使用貴 公司的互聯網服務及設施的安全性的額外措施，目的為促進及時預防及偵測詐騙、可疑或未經授權的交易/活動、潛在惡意軟件、線上威脅、交易或系統錯誤。選擇拒絕接收貴 公司的系統登入通知或交易通知可能導致上述措施的好處被妥協。本人/吾等將全面負責並承擔因選擇拒絕接收貴 公司的系統登入通知或交易通知而導致或與之相關的所有後果。
3. All instructions received through the Internet Trading Services and Facilities of the Company under the captioned account(s) shall be considered as authorized by me/us. The Company shall have no obligation to make any further inquiry as to the authority or identity of the person(s) giving such instructions or their authenticity notwithstanding any error, fraud, forgery or lack of authorization for such instructions.
所有透過貴 公司的互聯網服務及設施收取的本人/吾等的上述帳戶的指示將被視為已獲本人/吾等授權。貴 公司無責任就該等發出指示之人士之權限或身份或其真實性進行任何進一步查詢，無論該等指示是否有任何錯誤、欺詐、偽造或未獲授權。

Signature of Client:

客戶簽署： _____

Name of Client:

客戶名稱： _____

Date:

日期： _____

Once completed, please send the **Original** back to
填寫完成後，請將**正本**回郵至：

SinoPac Securities (Asia) Limited
7th Floor, Lee Garden Three, 1 Sunning Road, Causeway Bay, Hong Kong
Attn: Customer Service Department

永豐金證券(亞洲)有限公司
香港銅鑼灣新寧道一號利園三期七樓
客戶服務部收